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1) terugblik voorzitter 

Na de Corona-jaren, kregen we dit jaar ook weer een forse tegenvaller, eentje die voor ons meer van 

invloed zou zijn dan beide Corona-jaren bij mekaar, namelijk de vreselijke oorlog in de Oekraïne. Op 

het moment van schrijven is deze weliswaar niet meer dagelijks in de media, maar wel nog steeds aan 

de gang, vreselijk. Het bracht onzekere tijden met zich mee, alles werd plots duurder, en de aanschaf 

van een hond stond bij veel mensen niet meer zo hoog op het lijstje. Daarnaast kwamen veel honden 

uit de Oekraïne hierheen die een plekje nodig hadden, en we hadden in 2022 te maken met het 

vreselijke broodfok-gebeuren, talloze honden die in bewaring werden genomen, daarna in beslag 

werden genomen en waar ook een plekje voor gezocht werd, samen een soort van overschot aan 

honden die een thuis zochten. Maar vooral, denken wij, de onzekere toekomst na het uitbreken van de 

oorlog heeft ervoor gezorgd dat we in 2022 veel minder honden geplaatst hebben dan in andere jaren. 

In 2022 hebben we in totaal 32 hondjes kunnen plaatsen, waarvan 17 in Nederland en 15 in België, in 

vergelijking met afgelopen jaar bijna de helft. In 2022 hebben we 2 herplaatsers gehad, die gelukkig 

ook weer snel een diamanten mandje gevonden hebben, daarnaast hebben we bij 4 settertjes kunnen 

helpen met herplaatsen welke niet via onze stichting geadopteerd waren. 

In 2021 waren we al gestart met de zoektocht naar een ander voertuig, een groter voertuig, niet omdat 

de caddy niet meer voldeed of slecht was, maar om een nog betere dienstverlening te kunnen 

garanderen, niet alleen voor onze eigen hondjes, maar vooral ook om 1 a 2 keer per jaar zelf af te 

kunnen reizen naar de vrijwilligers in Italië waar we al jaren mee samen werken en om dan de auto vol 

te kunnen duwen met zoveel mogelijk spulletjes die zij daar weer goed kunnen gebruiken. In maart 

2022 hebben we dan, met dank ook aan heel veel mensen die een donatie hebben gedaan, de goede 

verkoop van de caddy, een stukje reserve van de stichting en een stukje privé-geld een mooie 

gebruikte bus kunnen aanschaffen en een paar maanden later een professionele inbouw kunnen 

realiseren, ook mede door hondenauto.nl die ons hierin een heel stuk tegemoet. zijn gekomen. 

Ontzettend trots met het eindresultaat, zodat de hondjes die hiermee vervoerd worden, ook werkelijk 

in luxe naar huis gebracht worden. 

Daarnaast hebben we in Oktober de eerste keer een setter-dag mogen organiseren in Hoenderloo 

waarbij 120 personen aanwezig waren met in totaal 87 settertjes, een waar succes en zeer zeker voor 

herhaling vatbaar. Leuke wandeling met een aantal grote groepen setters achter mekaar en daarna 

een gezellig samenkomen bij Fjordhest-gard in Hoenderloo, waar ook een aantal verkoopstandjes 

stonden en er een lunch voor iedere deelnemer voorbereid was. De dag werd afgesloten met een 

presentatie hoe men zelf de vacht van zijn eigen setter thuis kan onderhouden en daarna de tombola 

met leuke prijsjes die vooral beschikbaar werden gesteld door een aantal vrijwilligsters en donateurs. 

Al met al kunnen we terugkijken op een zeer succesvolle dag, welke zeker herhaald gaat worden. 

Dankzij de nieuwe geweldige bus, die uiteraard ook weer voorzien werd van een VLD-certificaat en 

type 2 vergunning om honden en katten te mogen transporteren, zijn we dit jaar 2 x naar Italië kunnen 

afreizen, 2x op de heenweg helemaal vol met spulletjes en voer en op de terugweg wat hondjes mee 

terug genomen. Het blijven pittige en vooral ook emotionele ritten, maar het is het meer dan waard om 

de mensen daar gelukkig te maken, te zien hoe goed dat de hondjes daar opgevangen worden, even 

zoveel mogelijk hondjes wat liefde over te brengen, maar vooral ook de realiteit onder ogen te zien, 

waarom dat we hier moeten blijven helpen. We hopen het komende jaar ook weer enkele ritten te 

mogen maken ( op het moment van schrijven, hebben we de eerste al achter de rug. ) 

Op basis van het geplaatste aantal honden en de ontvangen donaties, was 2022 een minder goed 

jaar, doordat er meer tijd vrij was voor andere zaken zoals de setter-dag en de ritten naar Italië, was 

het op dit vlak wel succesvol. Wat ook zeer succesvol is om te benoemen, is dat ons team inmiddels 

uit 32 vrijwilligsters en vrijwilligers bestaat, waar we ontzettend blij mee zijn en wat de lasten een 

beetje meer verdeeld over het aantal vrijwilligers. 



 

 

2) groei van de stichting 

2022 hebben we gelukkig een aantal vrijwilligers erbij gekregen, wat ook dringend nodig was, 

zeker op het gebied van de huisbezoeken, zo kunnen we sneller reageren en sneller een 

huisbezoek inplannen omdat de regio’s meer gedekt worden. Het is en blijft het belangrijkste 

stukje uit de hele adoptieprocedure en dat willen we met eigen ( opgeleide ) mensen blijven doen. 

Komend jaar zullen er nog een aantal mensen bij moeten in het Intake-team, want deze raakt snel 

overbelast als er meerdere aanvragen tegelijk binnen komen, en om dan toch zo snel mogelijk te 

kunnen reageren, is het fijn als er toch telkens 1 iemand op zijn minst de tijd ervoor heeft. 

Vrijwilligers M/V zijn trouwens altijd welkom, met hoe meer mensen we zijn, hoe beter we de 

activiteiten kunnen verdelen, hoe makkelijker het wordt voor eenieder. 

3) Adoptie-honden 2022 

Ons vierde jaar, waarin 32 hondjes hun forever home vonden, helaas een stuk minder dan 

afgelopen jaren, wat we toewijden aan de verschrikkelijke oorlog in de Oekraïne met alle gevolgen 

ook voor ons hier. 

15 hondjes vonden hun thuis in België en 17 hondjes hun thuis in Nederland. 

2 hondjes zijn helaas overleden, beide door ziekte, waarvan eentje aan de Leishmaniose. En 

ondanks dat we een hondenleven lang in contact blijven, hebben we er niet altijd invloed op, 

ondanks onze kennis en hulp die wij ook een hondenleven lang aanbieden, kunnen we niet altijd 

zo helpen als we dat zouden willen of dat het soms ook niet geapprecieerd wordt. Overigens staat  

in ons contract dat men voor een eventuele euthanasie met ons contact moet opnemen, ook dat 

gebeurd niet altijd, terwijl wij altijd kiezen voor een second opinion en al zeker als het een 

geldkwestie is, zoeken wij daarvoor de oplossing. 

Ook in 2022 hebben we een aantal keren geholpen met de herplaatsing van hondjes die via een 

andere stichting of zelfs via een fokker geplaatst waren, dit doen we vooral door deze hondjes 

onder de aandacht te brengen, en de keuze hoe we hierin helpen ligt altijd aan de eigenaren, 

deze hulp is trouwens volledig kosteloos. 

 

4) Samenwerking buitenland 

 

Ook in 2022 werken we nog steeds samen met dezelfde stichtingen/vrijwilligers in het buitenland. 

Alles is gebaseerd op vertrouwen en transparantie, wij willen alles weten over een hond voordat 

we hem onder de aandacht gaan brengen, gedrag, karakter en vooral gezondheid. Helaas hebben 

we de samenwerking met Salva La Zampa wel moeten beëindigen, dat na een voorval waar wij 

van mening waren dat niet had mogen gebeuren. Gelukkig is het met de betreffende hond 

uiteindelijk wel goed gekomen en heeft zij een top thuis gekregen. Dat ondanks dat we een goede 

samenwerking hadden en we samen ook vele hondjes aan een goed leven hebben kunnen 

helpen. Wellicht dat we in 2023 nog eens met mekaar rond de tafel kunnen gaan zitten, of er nog 

samenwerking in zit en hoe we problemen voor de toekomst kunnen verdelen op een manier waar 

we samen achter staan. 

In 2022 zijn we 2 keer naar Italië afgereisd en hebben we diverse vrijwilligsters en 

opvangadressen waar “onze “settertjes vandaan komen gesproken en hebben we wederom met 



 

eigen ogen kunnen zien, waarom we het op deze manier doen, door hondjes eerst in een opvang 

te plaatsen waar ze vrij los kunnen lopen en niet de hele dag achter tralies hoeven te zitten. 

In Juli zijn we met de bus volgeladen met spulletjes vertrokken naar Caserta, waar vrijwilligsters 

gebruik maken van een pension waar de hondjes een super verzorging krijgen en ook de eerste 

stappen maken naar een adoptie. Hier hebben we een flinke hoeveelheid spulletjes mogen 

afleveren en uiteindelijk ook wat hondjes mee terug mogen nemen. 

In September zijn we nogmaals afgereisd met een tussenstop in de nacht in Milaan, om spulletjes 

af te geven die weer verder verscheept werden naar Sicilië, daarna zijn we verder gereden naar 

een officiële dierenartspost, een zogenaamde ASL, het kantoor waar een hond op zijn vroegst 48 

uur voor vertrek heen moet en waar de Traces-documenten afgegeven worden, samen even 

overleg plegen is nooit verkeerd, vooral omdat wij van thuis uit diezelfde Traces-documenten 

voorbereiden en betreffende dierenarts dan uiteindelijk de gezondheidsverklaring voor opmaakt. 

Zeer interessant om hier eens te mogen zijn en alles te mogen bekijken. 

Daarna zijn we doorgereden naar het asiel in Chieti, waar men ook naar deze betreffende ASL 

moet voor de gezondheidscertificaten, dit is een asiel waar circa 300 honden zaten, maar waar 

ook het merendeel van de honden gewoon los mocht lopen, ook hier hebben we een deel van de 

donaties achtergelaten. Daarna zijn we doorgereden naar de kleinschalige opvang van Atri, welk 

emotioneel was omdat onze vrijwilligster Brenda mee was, en hier kwam haar geliefde Adam 

vandaan, om zelf te zien waar je adoptiehond vandaan komt, hoe ze daar met veel liefde met de 

honden omgaan, dat is zeer bijzonder mee te maken. Hier in Atri ging het laatste deel van de 

donaties er dankbaar uit. 

En ook hier hebben we op de terugweg weer een aantal hondjes mogen transporteren op weg 

naar hun gouden mandje, het blijft prachtig dit hele traject van begin tot einde helemaal zelf te 

mogen verzorgen. Ook in 2023 hopen we dit weer een aantal keren te mogen doen. 

 

5) Vrijwilligers stichting 

 

In 2022 hebben we het prachtige aantal van 32 vrijwilligers binnen onze stichting, ook wel nodig 

aangezien bijna iedereen wel een eigen dagindeling en bezigheid heeft en niet iedereen op afroep 

gelijk kan reageren. Ontzettend trots op ons team dat we alles in eigen beheer kunnen en mogen 

organiseren van intake, via huisbezoek tot de uiteindelijke adoptie. 

6) Nazorg 

De nazorg bestaat, zoals we al vanaf het begin doen, vooral uit intensief contact met adoptanten na 

de adoptie van hun hond, zowel via berichtgevingen, belletjes en ook bezoeken thuis, maar ook via 

onze eigen social-media kanalen kunnen we ageren en zien hoe het samen gaat. Mensen kunnen ons 

24/7 contacteren bij vragen en/of problemen na de adoptie van een hond, dat zal ook altijd zo blijven, 

en als we zelf op 1 of andere manier niet kunnen helpen, dan zoeken we er een trainer of 

gedragsdeskundige bij die wel kan helpen, vaak met de eerste les op onze kosten. 

 

7) ANBI status 

De ANBI-status verplicht ons o.a. dit verslag te schrijven en dit samen met de jaarrekening te 

presenteren op een website. 



 

Wij zijn van mening die iedereen vooraf na moeten kunnen lezen wat er gedaan wordt en waar gelden 

aan besteedt worden, in het geval van een ANBI moet minimaal 90% van de inkomsten aan het doel 

besteedt worden, in ons geval het helpen van hondjes op welke manier dan ook, daarbij denken we 

dat we dichter bij de 100% zitten dan bij deze verplichte 90%, maar transparantie hierin is wel 

belangrijk. 

Hopelijk werpt deze ANBI status ook financieel eens zijn vruchten af waarbij misschien een aantal 

bedrijven/ondernemers bereidwillig zijn ons te steunen, met de zekerheid dat het eerlijk en vertrouwd 

is door deze ANBI status en wij nog meer hondjes, ook ter plekke zonder adoptie, kunnen helpen. 

8) Activiteiten 

De eerste Setter-dag is een feit in 2022, een prachtige dag, ook wat weer betreft trouwens en zeker 

voor herhaling vatbaar. Ondanks dat het wel ontzettend veel voorbereiding is, is het vooral voor 

baasjes met hondjes echt genieten, daarnaast hadden we ook een aardige opbrengst door het 

verkopen van spulletjes via onze eigen stand, bijna 1500 euro heeft deze dag uiteindelijk voor de 

stichting opgebracht. 

Daarnaast heeft vrijwilligster Simone ook dit jaar weer veel moeite gestoken in het in mekaar zetten 

van de jaarlijkse kalender, waarvan alle 100 exemplaren verkocht zijn. 

9) social Media 

Facebook is nog steeds het meest bezochte platform, ook voor de hondjes op onze Stichting-pagina 

op Facebook, inmiddels hebben we 5850 volgers, wat voor een groep met vooral 1 hondenras, best 

veel is, maar dit bereik kan, en moet eigenlijk ook groter om zoveel mogelijk mensen te bereiken die 

op zoek zijn naar een nieuw gezinslid. De website heeft ook een aardig bereik, vaak kijken mensen 

eerst op facebook en linken dan door naar de website, waar natuurlijk veel meer informatie te vinden 

is en vooral ook duidelijk te lezen is dan op Facebook, deze website wordt nog altijd wekelijks ge-

update wat het te plaatsen honden betreft. 

10) toelichting jaarrekening 2021 

 

De reden waarom ( voor ons doen ) het saldo op 01-01-2022 zo hoog was, omdat dit nog voor de 

aanschaf en inrichting van de bus was, op 31-12-2022 was dit een meer realistisch beeld, de extra 

donaties naar vrijwilligers in het buitenland zijn hier echter nog niet af, die zijn door omstandigheden 

pas in Januari 2023 overgemaakt ter hoogte van  1000 euro 

Op 01-01-2022 zijn we gestart met een positief saldo van 7052,92 euro 

Op 31-12-2022 was dit saldo 3222,76 euro 

De kosten voor adopties waren 15666,67 euro, terwijl de inkomsten voor adoptie 14445,00 euro 

waren, een negatief verschil van -1221,67 euro, wat overzichtelijker is dan de dik 5500 van afgelopen 

boekjaar, dat komt mede door het verhogen van de adoptie-bijdrage en het lagere aantal aan 

adopties. De adoptiebijdrage ligt momenteel op 420 euro, daarnaast hebben we een borg voor het 

veiligheidstuig met leiband wat voor 2023 ook verhoogd zal moeten worden omdat de kosten hiervan 

een stuk hoger liggen dan voorheen omdat we nu gebruik maken van nieuwe tuigjes en straks ook 

nieuwe leibanden. 

Dank donaties kunnen we toch vaker een hondje helpen dat uiteindelijk veel meer kosten met zich 

meebrengt dan dat de adoptiebijdrage dit kan dekken. 



 

Dank donateurs, is er in 2022 13.669,12 euro gedoneerd, dat is helaas 3480,33 euro minder dan 

2021, wat volgens ook weer te wijten is aan de oorlog met zijn gevolgen in de Oekraïne. Hopelijk 

normaliseert 2023 en kunnen we de prognose van 2023, namelijk 20.000 euro aan donaties, wel 

realiseren. 

De opbrengst van verkoop van diverse artikelen lag bij 2888,52 euro, dat lag ook in de lijn van de 

verwachting door met name de setter-dag en de verkoop van de kalenders. Voor 2023 hebben we de 

verwachting dat dit gelijk zal zijn aan 2022. 

Ook in 2022 waren de dierenartskosten behoorlijk, namelijk 2390,95 euro,. Ondanks dat het geen 

verplichting is dit te doen, voelen wij ons wel aansprakelijk om te helpen, een hondenleven lang, en 

dat betekend ook vaker kosten voor medicatie, een onderzoek of behandeling. 

De onkosten waren 3830,80 euro, dat is een enorme stijging ten opzichte van 2021, wat onder 

anderen te wijten is aan de aanschaf van de bus, waar ook nog het 1 en ander naar de inrichting en 

uitrusting ging. Daarnaast zijn zo een beetje alle lopende maandelijkse onkosten gestegen en zullen 

met name de kosten voor de zakelijke rekening bij de Rabobank in 2023 explosief stijgen omdat ze de 

korting voor stichtingen afgeschaft hebben. 

Inkoop materialen waren 2089,76 euro, ook deze zijn verhoogd ten opzichte van 2021, en ook dat 

komt door de aanschaf van de bus, maar ook door de inkoop van tuigjes en de katoenen zakken. 

 

De donaties aan vrijwilligers/stichtingen was dit jaar nihil, en ook dat komt door de aanschaf van de 

bus, met alles wat daarbij komt kwam kijken, maar dit zal in 2023 ruimschoots gecompenseerd gaan 

worden. 

Ondanks dat de maandelijkse kosten voor de bus een flink stuk hoger uitvallen dan de kosten voor de 

caddy waren, werden deze ook in 2022 volledig betaald door de voorzitter, dit scheelt de stichting ook 

weer aardig wat centjes, die dan weer voor de hondjes gebruikt kunnen worden. 

11) doelstelling 2023 

Donaties die hopelijk weer wat aantrekken. 

We zetten de doelstelling voor 2023 dan ook op 20.000 euro, want deze donaties blijven heel erg 

nodig om dit werk te kunnen blijven doen en wij willen graag de adoptiebijdrage zou houden waar die 

nu op staat en niet noodgedwongen weer gaan verhogen. 

Wij zetten niet direct castratie-projecten op, maar het doel, minder (zwerf)honden, daar dragen wij ons 

( financieel ) steentje bij, door alle honden die door onze rescuers in de opvang genomen worden, ook 

gelijk, na dierenartsonderzoek te castreren. Elke hond die opgevangen wordt moet vroegtijdig 

geholpen worden, pups die geboren worden in een asiel of opvang kan niet, mag niet gebeuren. 

2022….een bijzonder jaar weer, met genoeg dieptepunten, maar gelukkig ook genoeg hoogtepunten. 

We hopen dat de adoptie-aanvragen ook weer omgezet kunnen worden in uiteindelijke adopties, 

zodat we weer wat meer happy doggy days zullen zien. 

Ook in 2022 en straks in 2023 zullen we ons, als 1 van de oprichters van S.A.A.N. bezig blijven 

houden met wet en regelgeving en mensen blijven helpen door kennis te verspreiden en vooral door 

van deze sector langzaam eens een normale sector te maken waar iedereen weet waar die mee bezig 

is en waar het welzijn van de dieren ten allen tijde voorop staat. 

12)slotwoord 



 

Ons vierde boekjaar alweer, en ondanks dat 2022 een minder jaar was in het aantal geplaatste 

hondjes, is het wel mooi te zien dat we toch blijven groeien op alle gebieden. Dat kan natuurlijk niet 

zonder een geweldig team van vrijwilligers, stuk voor stuk zijn deze meer dan waardevol om 

uiteindelijk hondjes uit de ellende, en in een prachtig leven te krijgen. Dank aan alle vrijwilligers en ook 

aan hun gezinsleden/partners die hun vaak moeten missen omdat ze graag ook andere hondjes 

helpen. 

Heel grote dank aan iedereen die onze stichting een warm hart toedraagt, volgers, donateurs, 

vrijwilligers, delers en natuurlijk de gezinnen die een hondje opnemen, zonder jullie allemaal kunnen 

wij ook niet helpen. 

Wij bidden dat de ellende in de Oekraïne snel tot een einde komt, zodat ook deze mensen weer in 

vrede kunnen leven, en dat de onzekere tijden hierdoor ook langzaam tot een einde komen. 

 

Bestuur Stichting Setter Rescue Netherlands 

Simone Bours 

Gitta Voncken 

Alex Voncken 
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